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Fiber i år oppe i dalen? 15.02.2015

Kvinnherad breiband kan leggja fiber til Øvre Musland allereie i år hvis selskapet får støtte til
utbyggjinga, Ordførar Synnøve Solbakken vil jobba for at det blir løyvt midlar til prosjektet frå
næringsfondet og rådmannen vil fremja ei sak om dette for fondet 5. mars. Kostnaden vil vera rundt 500
000 eller 40 000-50 000 for kvar oppsittar, Breibandselskapet maktar ikkje å bruka meir enn 20 000 på ein,
opplysar dagleg leiar Svein Nipen.

 
Det har no 300 på venteliste og 200 av dei er på nordsida der utbyggjinga er godt på tur. I januar vart fiber
installert hjå 50, men samstundes kom det 66 nye bestillingar.
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